
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 362 

 

На 11 май 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно отваряне на запечатано 

помещение. 

  Докладва: Цветанка Георгиева 

2. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК. 

  Докладват: Силвия Стойчева, Красимир Ципов, 

   Елка Стоянова, Ерхан Чаушев 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладва: Гергана Стоянова 

4. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Росица Матева, Емил Войнов,  

   Димитър Димитров, Цветанка Георгиева, Силвия 

   Стойчева, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, 

   Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Ерхан  

   Чаушев, Георги Баханов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Димитър Димитров, Емил Войнов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Камелия Нейкова, Йорданка Ганчева и 

Цветозар Томов. 
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Заседанието бе открито в 10,35 ч. и председателствано от 

госпожа Росица Матева – заместник-председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Добър ден, 

колеги! 

В залата сме десет членове на Централната избирателна 

комисия – имаме необходимия кворум, можем да започнем 

днешното заседание. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно отваряне на запечатано 

помещение с докладчик колегата Георгиева. 

2. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК с докладчици: колегите Стойчева и Ципов. 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчик колегата 

Гергана Стоянова. 

4. Доклади по административни преписки с докладчици: аз, 

колегите Войнов, Димитров, Георгиева, Стойчева, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Любомир Георгиев и Солакова. 

Имате ли предложения за промени и допълнение? 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Да ме включите в „Доклади по 

административни преписки“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Други? Не 

виждам. 

Моля да гласуваме дневния ред. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

От днешното заседание отсъстват колегите Нейкова, Томов и 

Ганчева поради ползване на отпуск. 
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Преминаваме към първа точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОТВАРЯНЕ НА 

ЗАПЕЧАТАНО ПОМЕЩЕНИЕ. 

Заповядайте, колега Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, с вх. № ЦИК-

14-3/10.05.2023 г. сме получили писмо от господин И. Т., кмет на 

община Братя Даскалови, с искане да бъдат отворени запечатани 

помещения, които се намират в административната сграда на 

общината и в които се съхраняват изборни книжа и материали от 

проведени поредица от избори.  

В решението, което ви предлагам, са изброени подробно 

всичките за периода между 2016 – 2023 г.  

Искането за отваряне на помещението е във връзка с 

извършване на ремонтни дейности в двете помещения с № 42 и 

№ 43, които се изразяват в подмяна на старата дограма с ПВЦ 

дограма, във връзка със сключен договор с предмет: основно 

обновяване и въвеждане на енергоефективни мерки посредством 

енергии от възобновяеми източници в сградата на общинска 

администрация Братя Даскалови. 

В тази връзка ви предлагам проект на решение, с което 

Централната избирателна комисия да разреши отварянето на 

упоменатите помещения № 42 и № 43 в административната сграда 

на община Братя Даскалови във връзка с извършване на ремонтните 

дейности – подмяна на дограма. 

Моля да погледнете проекта на решение в моя папка от 

днешна дата. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становища по проекта на решение. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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Решението е № 1921/11.05.2023 г. 

 

Преминаваме към втора точка: 

ДОКЛАД ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Заповядайте, колега Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № МИ-27-51/05.05.2023 г. е 

постъпило искане за изплащане на възнаграждения на членове на 

ОИК – Брезово, за участие в заседание на комисията и дадено 

дежурство.  

Дежурството е дадено на 20 април от председател и секретар, 

а заседанието е проведено на 21 април 2023 г., на което заседание е 

прието решение за предсрочно прекратяване пълномощията на 

общински съветник и обявяване за избран на следващия от листата 

на съответната партия. 

Преписката е комплектувана в цялост. Приложени са 

контролен лист и счетоводна справка за размера на исканите 

възнаграждения, които са на стойност 728,84 лв.  

Моля с протоколно решение да одобрим изплащането на 

възнагражденията. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по предложението. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам вх. № МИ-27-

39/19.04.2023 г. – искане за изплащане на възнаграждение на 

членовете на ОИК – Карлово, за проведено заседание на 12 април 

2023 г., в което са участвали председател, двама заместник-

председатели, секретар и 9 членове. 
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Преписката е съпроводена със счетоводна справка и 

контролен лист преди поемане на задължения. Става дума за сумата 

от 714,21 лв. ведно с осигурителните вноски.  

Моля да одобрим така направеното искане за изплащане на 

възнаграждения на членовете на ОИК – Карлово. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада на колегата Ципов. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

Следващ докладчик в тази точка – колегата Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви преписка с вх. № 

МИ-27-52/05.05.2023 г. – писмо от ОИК – Хаджидимово, област 

Благоевград, с което ни уведомяват, че на 3 април 2023 г. са дали 

дежурство, на което са разгледали документи във връзка с 

образувано административно производство и са насрочили 

заседание. 

На 7 април 2023 г. са провели това заседание, свързано с 

предложение за прекратяване пълномощия на общински съветник. 

Към преписката са приложени всички изискуеми документи – 

счетоводна справка за размера на възнагражденията за едно 

дежурство и едно заседание в общ размер 732,83 лв. Наличен е и 

контролен лист за проверка на законосъобразност на поемането на 

това задължение.  

Моля на база на представените документи да одобрим 

изплащането на докладваното възнаграждение на ОИК – 

Хаджидимово, област Благоевград. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, с вх. № МИ-27-

50/05.05.2023 г. сме получили искане за изплащане на 

възнаграждения на ОИК – Карнобат, която на 27 април е провела 

заседание във връзка с подадена оставка на кмет на кметство Кликач 

и колегите са взели решение за прекратяване пълномощията на 

въпросния кмет. На заседанието са присъствали председател, двама 

заместник-председатели, секретар и 7 членове.  

По преписката има счетоводна справка и контролен лист. 

Предлагам да се изплати възнаграждение на ОИК – Карнобат, 

в размер на 607,81 лв. със съответните осигуровки. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

С това изчерпахме втора точка от дневния ред. 

 

Преминаваме към трета точка: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Заповядайте, колега Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпил в 

Централната избирателна комисия сигнал с вх. № МИ-11-

9/09.05.2023 г. Сигналът е подаден от       И.     Б.           П., 

председател на Градски съвет на БСП – Пловдив, чрез адвокат 

Ивайло Василев. 
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В сигнала се визират данни, които подателят на сигнала 

твърди, че е прочел във Фейсбук профил на госпожа Ч. 

Подателят на сигнала счита, че се съдържат данни за 

престъпление. Изложени са някои твърдения по така възприетия от 

подателя на сигнала данни в този пост, като се твърди, че става 

въпрос за действия, които са били осъществени на проведените 

местни избори през 2015 г., относно провеждане на изборите в 

община Пловдив. 

С подаването на сигнала подателят изисква да извършим 

проверка по изнесените данни в сигнала и ако бъдат открити данни 

за нарушение на закона, в рамките на нашата компетентност да 

ангажираме отговорността на съответните лица. 

Колеги, докладвам ви този сигнал за запознаване. На първо 

място, както ви цитирах, става въпрос за действия, извършени преди 

8 години – изборите през 2015 г. Разглеждането на тези твърдения 

трябва да бъде съобразено с нормативно предвидените срокове в 

рамките на административнонаказателните производства, тъй като 

Централната избирателна комисия има компетентности в рамките на 

такива производства. 

Докато подготвях за доклад този сигнал, се осведомих, че 

този въпрос, доколкото са изложени данните, е разглеждан и е имало 

подадена жалба за оспорване на проведените избори в община 

Пловдив пред съда. Въпросът е разглеждан от съда и има 

постановено съдебно решение, но до часа на провеждане на 

настоящото заседание не съм се сдобила със съответното съдебно 

решение, за да мога да направя конкретни предложения и да 

преценим дали се покриват обстоятелствата и данните, изнесени тук, 

с това, което е разгледал съдът в рамките на своята компетентност. 

Поради тази причина ви докладвам този сигнал за запознаване. 

След като набавя докрай необходимата информация, ще ви 

предложа дали да бъдат предприемани и какви по-нататъшни 

действия по този сигнал.  
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В допълнение искам да обърна внимание, че същият е 

адресиран и до Районна прокуратура – Пловдив. Адресатите на този 

сигнал са два – Районна прокуратура – Пловдив, и Централната 

избирателна комисия. На този етап го докладвам за запознаване. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, вземайки повод от доклада на колегата Стоянова във връзка 

с този сигнал и от продължилите публични изяви на госпожа    Ч.  

във вчерашния ден, която в крайна сметка през 2015 г. беше 

председател на ОИК – Пловдив, ви предлагам да изпратим писмо до 

община Пловдив, с което да поискаме да бъдем информирани 

съхраняват ли се все още изборните книжа и материали от 

произведените през 2015 г. избори за общински съветници, и да 

укажем на общината, ако се съхраняват тези книжа, да продължи 

тяхното съхранение и да не бъдат унищожавани. 

Има ли други предложения? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

С това изчерпахме трета точка от дневния ред. 

 

Преминаваме към точка четвърта: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

В тази точка ще ви докладвам писмо от главния секретар на 

Народното събрание – вх. № ЦИК-02-32/09.05.2023 г., с което ни 

информира, че във връзка със строително-монтажни работи в 

сградата на Народното събрание, в която се помещава Централната 

избирателна комисия, на 13 май, събота, няма да има ток в сградата 

от 9,00 ч. до 19,00 ч. – това е за сведение на всички. Трябва 

администрацията да предприеме действия в петък да бъдат 

изключени всички захранващи устройства, за да се предпазим от 

някакви поражения. 
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Вторият ми доклад е писмо с вх. № ЦИК-00-147-

1/09.05.2023 г. Писмото е от „Информационно обслужване“ АД, с 

което ни изпращат допълнителна информация във връзка с поискана 

от нас информация с писмо – изх. № ЦИК-00-143/03.05.2023 г. 

Дадената ни информация ще бъде предоставена на процесуалните 

представители. Докладвах за сведение. 

Следващ докладчик – колегата Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

становище с вх. № ЦИК-06-3-58/11.05.2023 г. Становището е от 

директор на дирекция „Администрация“, ръководителя на звено 

„Правна дейност“, главния счетоводител, финансовия контрольор и 

юрисконсулта в звено „Правна дейност“ относно издадена фактура 

за плащане по Договор № 4 от 2023 г.  

В становището е описана фактическата страна по издаване на 

фактурата и кореспонденцията между двете страни. Излагат се 

правни мотиви относно времето за издаване на фактурата. 

В допълнение към становището са изложени и констатации 

по отношение проверените приемо-предавателни протоколи по т. 3.4 

от договора и установените липси.  

Въз основа на горното предлагам да изпратим писмо до 

„Сиела Норма“ АД, с което да ги уведомим за необходимите 

действия от тяхна страна във връзка с изпълнението на Договор № 4. 

С проекта на писмо може да се запознаете в моята папка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по предложения текст на писмо. Не виждам предложения 

по текста на писмо. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпила е докладна 

записка от директора на дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-
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09-157 относно изпълнение на граждански договори № 14 и № 15 с 

IT експертите към ЦИК по участието им в дейности, свързани с 

машинното гласуване при произвеждане на изборите за народни 

представители на 2 април 2023 г. 

Ще припомня, че за приемане на извършената работа 

изпълнителите са представили писмен обобщен отчет с вх. № НС-

23-269/04.05.2023 г., който докладвах на предходно заседание на 

Централната избирателна комисия. В отчета са описани подробно 

извършените дейности по Договор № 14 и Договор № 15.  

Експертите представиха и междинни доклади за всяка една от 

извършените дейности. В приложението към докладната записка са 

приложени всички междинни доклади, както и обобщеният отчет. 

Предвид изложеното е видно, че дейностите по договорите са 

изпълнени, поради което предлагам да одобрим отчетите, да 

приемем изпълнението на възложената работа по граждански 

договори № 14 и № 15 и да се изплатят възнагражденията на 

изпълнителите. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, с последния ми доклад искам да ви 

информирам, че с приемо-предавателен протокол с вх. № НС-23-290 

бяха предадени от експертите на Централната избирателна комисия 

два броя хеш екстрактора от изборите за народни представители на 

2 април, с който бяха изследвани 45 броя СУЕМГ в склада на 

„Карго-партнер“. Хеш екстракторите са прибрани в касата. 

Докладвам го за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Димитров. 
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ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

председателстващ. 

Колеги, в моята папка има няколко преписки. 

Започвам с по-значимата – това е докладна записка   от     К. 

М., с вх. № ЦИК-09-156/10.05.2023 г. Докладната записка е относно 

изплащане на постъпила в Централната избирателна комисия 

фактура на „Информационно обслужване“ АД. 

С писмо – вх. № ЦИК-06-7-7, в Централната избирателна 

комисия е постъпила фактура със съответния номер от 

„Информационно обслужване“ АД за изпълнение на дейностите по 

т. 1.1. и отчитане на резултатите по т.1.1 по Договор № 11 от 20 март 

2023 г. 

Представената фактура е на стойност, каквато има, подписана 

в договора, и тя е за компютърната обработка в РИК и ЦИК на 

данните от протоколите на СИК и РИК и от записващите технически 

устройства от машинното гласуване за резултатите от изборите за 

народни представители. Фактурата отговаря на изискванията на 

Закона за счетоводството. 

Предложението в докладната записка е, че, след като приемо-

предавателният протокол е подписан на основание решение на 

Централната избирателна комисия от протокол № 360, с което сме 

приели работата, предложението е Централната избирателна 

комисия да одобри изплащането на фактурата за изпълнение на 

дейностите по т. 1.1 

Има и още едно предложение – да бъде освободена банковата 

гаранция по същия договор в размера, който е записан в договора. 

Представено е платежно нареждане за внесената парична гаранция в 

размер на 5% от дейността за обезпечаване изпълнението на 

дейностите. 

Предложението е банковата гаранция за изпълнение на 

Договор № 11 да бъде освободена по реда на т. 7.9.2 от договора, 

както и за получаване на оригинала на банковата гаранция е 
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необходимо „Информационно обслужване“ АД да бъде уведомено. 

Уведомлението може да бъде направено и по електронната поща. 

Колеги по мое мнение трябва да вземем две решения – едното 

е да изплатим представената фактура, а второто е да освободим 

гаранцията.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Цялата сума ли плащаме по 

договора? 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Без т. 2. (Реплика.) Само т. 5.1.1 и е 

така, както е описано – 40 хиляди остават от договора, които са по 

т. 2 и които се отнасят до публикуването на… (Реплика.) Тогава тази 

част няма да я гласуваме.  

Имаме приложен контролен лист, извлечение от протокол 

№ 360 от заседанието, проведено на 4 май 2023 г. Това са 

необходимите документи поне по първата част от направеното 

предложение. 

Втората част ще я разгледаме, когато бъде изпълнен изцяло 

договорът. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становища по доклада на колегата Димитров. 

Колега Димитров, да разбирам, че Вие поддържате в момента 

предложението си да бъде гласувано изплащане на стойността по 

договора, която е заложена в т. 5.1.1 и е 5 милиона 370 хиляди лева с 

ДДС. Това е за компютърната обработка на данните от гласуването. 

Колеги, становище и предложения? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване за изплащане на стойността по 

договора, договорена в т. 5.1.1 за компютърна обработка съгласно 

фактура с посочен номер 8152 от 4 май 2023 г. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следват няколко преписки, които 

са за сведение. С вх. № ЦИК-07-40 сме получили писмо от 
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Централната избирателна комисия на Грузия, с която благодарят за 

участието ни с господин Войнов в наблюдателната мисия на 

частичните избори в Тбилиси – за сведение. 

С вх. № ЦИК-07-56/10.05.2023 г. имаме покана да 

номинираме за носители на годишната награда на Центъра за 

парламентарни изследвания – десет са категориите, може да 

погледнете в папката ми. Ние никога не сме участвали в тези 

тържества. Ще има и годишно раздаване на тези награди, домакин 

на което ще бъде Централната избирателна комисия или Бюро на 

Португалия. 

С вх. № ЦИК-07-42-4 IDEA International отново ни напомня, 

че е добре да се включим в разговорите за организиране на 

гласуване извън страната на изборите наесен в Украйна – също за 

сведение. Ако се вземе решение от тяхната ЦИК да се организира 

такова гласуване, сигурно ще трябва да вземем последващо 

решение, ако въобще се включим. 

С вх. № ЦИК-07-34-37 е получено поредното съобщение за 

успешно изпълнен Тест № 3 от криптоинструмента – за сведение е 

този доклад.  

Имам останал доклад от 2 май с вх. № ЦИК-07-48 – намира се 

в предходна папка, свързан с проучвателното посещение на членове 

на Грузинската избирателна комисия и на тяхната администрация. 

Отново го докладвам за запознаване. Когато имаме яснота, тъй като 

периодът е юли месец, ще им отговорим надлежно. 

Докладвам ви писмото, което ще придружи попълнения 

Въпросник относно Регламент за избори на членове на Европейския 

парламент. В попълнения Въпросник са намерили място всички 

бележки, а писмото до госпожа Симеонова може да остане в този 

вариант. Бих направил една поправка в последната бележка на 

Въпросника, че всички срокове у нас се вместват от 60 дни – такава 

е хронограмата. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колега 

Димитров, щях да Ви предложа в текста, който сте посочили – 
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„всички срокове по проекта за регламент са значително по-дълги от 

определените в изборното законодателство“, да кажем, както се 

разбрахме: „Всички срокове по проекта за регламент са значително 

по-дълги и противоречат на действащото национално изборно 

законодателство“. Такива са сроковете по нашия действащ Изборен 

кодекс и така се уговорихме да ги запишем. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви. Ще коригирам 

текста. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по попълнения Въпросник и по текста за придружително 

писмо, с което да бъде изпратен. Въпросникът е попълнен както го 

обсъдихме вчера. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – 2 (Ерхан Чаушев, Севинч Солакова). 

Следващ докладчик – колегата Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. 

№ ЦИК-00-151/10.05.2023 г., което сме получили от Комисията за 

защита на личните данни (КЗЛД). С него Комисията ни информира, 

че издава бюлетин, който отразява събития и инициативи в областта 

на защитата на личните данни както в национален, така и в 

европейски и световен мащаб. Публикуват се решения и становища 

на КЗЛД и обща статистика за контролната дейност. 

Информационният бюлетин се издава в електронен вид на 

всеки два месеца и се публикува на сайта на КЗЛД. В момента е 

публикуван Информационен бюлетин № 3 за 2023 г. в раздел 

„Институцията“, подраздел „Информационни бюлетини“  в сайта на 

Комисията.  

Информират ни също така, че следващият бюлетин ще бъде 

издаден през месец юли 2023 г. Докладвам писмото за запознаване. 

Самият бюлетин е в моя папка от днешна дата. Който проявява 
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интерес, би могъл да го разгледа и да види публикуваните там 

материали – за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № НС-23-289/09.05.2023 г. е 

получено искане от Комисията за защита на личните данни да бъдат 

предоставени заявление с посочен входящ номер от Инициативен 

комитет и приложението към него – Инициативният комитет е 

регистриран в 11.Изборен район – Ловешки, в изборите за народни 

представители на 2 април, както и хартиен носител на стр. 14 от 

списъка на избирателите, подкрепящи регистрацията на 

инициативния комитет. 

Предлагам да изпратим това писмо по компетентност до 

областния управител на област Ловеч, където следва да се съхранява 

цялата документация на РИК – Ловеч, за предоставяне на исканите 

документи. 

Следващото писмо също е от Комисията за защита на 

личните данни – вх. № НС-23-228/09.05.2023 г., за предоставяне на 

аналогични документи, но отнасящи се до РИК – Варна, и до 

регистрацията на Инициативен комитет, представляван от    Н.       

Н., за издигане на Веселин Марешки за независим кандидат в 

изборите за народни представители на 2 април 2023 г. Проектите на 

писма с в папка с моите инициали. 

Ако не възразявате, предлагам едновременно да ги гласуваме. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по двата проекта на писма. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване едновременно на двете писма с 

проектни номера 6892 и 6893 до областния управител на област 

Варна и област Ловеч. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 
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СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № ЦИК-12-26/10.05.2023 г. е 

получено писмо от Обществения съвет, с което ни уведомяват за 

свикване на редовно заседание на 10 май 2023 г. от 18,00 ч., като 

молят за осигуряване на стенограф. Би трябвало снощи да се е 

провело това заседание от 18,00 ч., аз днес ви запознавам с него. Не 

зная дали са имали стенограф. Докладвам го за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви подготвен 

отговор до Комисията за защита на личните данни (КЗЛД) по тяхно 

запитване с наш вх. № НС-23-271/05.05.2023 г. Припомням, това е 

във връзка с постъпили в КЗЛД жалби.  

От Комисията изискват да им предоставим заверени копия на 

посочени в писмото им страници и ред от списък на лицата, 

подкрепящи регистрацията на политически субект, за участие в 

проведените на 2 април 2023 г. избори за народни представители. 

В моята папка е подготвеното писмо в отговор, като към 

преписката са приложени от администрацията изисканите заверени 

копия на документи и посочени страници, но на същите следва да 

бъдат заличени всички останали данни освен посочените в писмото 

на КЗЛД редове, а в случая това не е направено. 

Предлагам ви да гласуваме подготвеното писмо в отговор, 

като допълнено ще укажа на администрацията да оформи по 

надлежен начин приложените документи към това писмо. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, становище по предложението за писмо. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Елка Стоянова. 
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ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, имам само един доклад в тази 

точка. Моля да вземем протоколно решение, с което официалната 

страница на Централната избирателна комисия се върне към 

предходния си вариант, одобрен и ползван за периода извън активни 

изборни периоди. 

Моля за протоколно решение в този смисъл – да бъде свален 

симулаторът, да бъде архивирана частта, която се отнася за изборите 

за народни представители на 2 април 2023 г. и заглавният титул на 

страницата да бъде в обичайния си формат, а не във формата, 

определен за активния изборен период.  

Всичко, което е необходимо по отношение на визуалното 

оформление на страницата в предходен вид, да бъде извършено. 

Това е предложението ми. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Докладвам ви преписка с вх. № НС-08-

82 – писмо до Централната избирателна комисия, от Софийски 

районен съд, Наказателно отделение, 129-ти състав. Искат да им 

бъде предоставен протокол на секционна избирателна комисия от 

25.Изборен район – София. Тъй като има поставен срок, докладвам  

ви го за сведение и за запознаване. 

Моля за протоколно решение да бъде изпратено писмо до 

кмета на административен район 19 – Люлин, тъй като книжата от 

изборите се намират при тях от 11 юли 2021 г., да бъде предоставен 

директно на Софийски районен съд съответният протокол по 

съответното дело, като писмото, което изпращаме до кмета на 

района, да бъде с копие до Софийски районен съд. Указанието да 
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бъде кметът на района да предостави директно на съда съответният 

протокол и да ни уведоми за извършените действия. (Реплика.) 

Колеги, при съобразяване на обстоятелството, че екземпляр 

от тези протоколи е оставен в Централната избирателна комисия, 

променям доклада си и правя предложение да бъде изваден от архив 

съответният протокол на тази секция и Централната избирателна 

комисия да го изпрати на Софийски районен съд, Наказателно 

отделение, 129-ти състав. 

Моля за протоколно решение в този смисъл. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е преписка с вх. 

№ НС-08-83/10.05.2023 г. – писмо от Софийски районен съд, 

Наказателно отделение, 98-ми състав. По дело №1767/2023 г. ни е 

изискана справка за едно лице дали е кандидат за народен 

представител.  

След извършване на справка, предлагам да отговорим на съда 

дали лицето е било регистрирано като кандидат за народен 

представител, тъй като се касае за лице, което е било такова и е 

регистрирано с решение на РИК – Благоевград, и на РИК – Стара 

Загора. Впоследствие има подадени заявления за отказ. 

На съда да бъде отговорено в този смисъл и да се опишат 

както решенията, с които е регистриран като кандидат за народен 

представител, така и решението, с което Централната избирателна 

комисия го заличава от листите. Това е предложението ми за писмо. 

В моя папка го има като проектен номер със съответното 

допълнение. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по предложения текст на отговор. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Колеги, давам 15 минути почивка и ще продължим със 

заседанието. 

 

(След почивката.) 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, в залата 

сме осем членове на Централната избирателна комисия – имаме 

необходимия кворум. 

Продължаваме днешното заседание с точка четвърта: 

Доклади по административни преписки. 

Заповядайте, колега Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам общо 15 проекта на 

писма в отговор на искани от Комисията за защита на личните данни 

заверени копия на хартиени носители на страници от списъци на 

избиратели, подкрепящи регистрацията на съответна коалиция или 

партия. 

Предлагам да гласуваме всичките проекти анблок с проектни 

номера от 6870 до 6884 включително. Всички те са в папката с 

инициали „КЗЛД“ заедно със съответните копия на писма от 

Комисията. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, моля да се запознаете с проектите на писма. 

Колега Георгиев, проектните номера на писмата, които 

съобщихте, са в отговор на писмата, изпратени от КЗЛД, от вх. № 

НС-23- 272 до вх. № НС-23-286 включително. 
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Колеги, становища? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване за изпращането на тези 15 писма-

отговори до КЗЛД със съответните приложения към тях. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам също така да разгледаме 

и да приемем текстовете на още три писма до КЗЛД, които са по 

преписки с вх. №№ НС-23-291; НС-23-293 и НС-23-293 от 

Комисията – всички с вх. номера на Централната избирателна 

комисия от 10 май 2023 г. 

Подготвените проекти са в папката с мои инициали. С 

проектни номера 6902, 6903, 6904 са подготвени отговорите и 

поисканите копия на съответните страници. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище. Това са аналогични писма с проектни номера 6902, 6903 

и 6904. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Последният проект на писмо е в 

отговор на Омбудсмана на Република България и е с проектен номер 

6905 в папка с мои инициали. 

Предлагам на членовете на Централната избирателна 

комисия, след като се запознаят с проекта, да изпратим този отговор 

във връзка с поставени въпроси, свързани с възможността за 

гласуване с „не подкрепям никого“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по проекта на писмо. Не виждам желаещи за 

предложения за промени. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Следващ докладчик в тази точка – колега Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка – вх. № 

ЦИК-09-158/11.05.2023 г. е предоставена информация въз основа на 

извършено проучване за организации, които извършват анализ на 

техническото състояние на активи, за които в доклад на 

инвентаризационната комисия е посочено, че е установено, че не 

работят и е направено предложение да се извърши такава проверка 

от оторизирани организации. На 31 януари сме одобрили 

направеното предложение и сме възложили извършването на 

проучване и предоставяне на такава информация. Докладвам ви 

преписката за запознаване. 

С вх. № НС-26-53/09.05.2023 г. в ЦИК е постъпило писмо от 

Печатницата на БНБ с приложени протоколи от всички печатници, 

които изработиха хартиените бюлетини за гласуване в изборите на 

2 април тази година. Протоколите удостоверяват извършването на 

проверката и унищожаването на технологичния брак и използваните 

печатни форми при това производство. То е в изпълнение на 

Договор № 10 от 13 март 2023 г. между Печатницата на БНБ и 

Централната избирателна комисия, както и на Решение № 1644-

НС/13.02.2023 г. на ЦИК за осъществяване на контрол при 

отпечатването на хартиените бюлетини.  

Проверката е извършена от служители на Министерството на 

финансите въз основа на издадена заповед от главния секретар на 

Министерството на финансите при спазване на изискванията на 

Наредбата за контрол при изработка и на ценни книжа – за сведение. 
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С докладна записка – вх. № ЦИК-09-152/09.05.2023 г., е 

направено предложение за публикуване на отчета за касово 

изпълнение на бюджета и на отчета за касово изпълнение на 

чуждите средства за месец април тази година на Централната 

избирателна комисия. 

Към докладната записка са приложени отчетните документи. 

Предлагам да приемем решение за публикуване на отчетните 

документи за месец април тази година на интернет страницата на 

ЦИК. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становища по доклада? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с писмо – вх. № НС-04-02-

222/09.05.2023 г., от разследващ полицай към РПУ – Дулово, към 

ОД на МВР – Силистра, сме получили писмо с искане да 

предоставим информация и заверени копия от документи, 

конкретизирани и посочени в писмото. Те са същите, които 

Централната избирателна комисия с изх. № НС-09-24/12.01.2023 г. е 

изпратила на Районна прокуратура – Варна. 

В предходно заседание докладвах по тази преписка 

извършена проверка в Районна прокуратура – Варна, предоставени 

документи на Районна прокуратура – Силистра, и постановление за 

приемане по компетентност и възлагане на извършване на проверка 

по образувана преписка в Районна прокуратура – Силистра. В тази 

връзка има подготвен проект на писмо във вътрешната мрежа. 

Предлагам ви да изпратим заверено копие от писмото на ГД 

ГРАО и да приложим исканите документи, като направим 

уточнението, че получените заверени от ТЗ ГРАО страници на 
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избирателните списъци Централната избирателна комисия изпраща 

като приложение към писмото-сигнал до съответната районна 

прокуратура. Сега, в момента, тъй като ние оставяме в ЦИК копие на 

заверените от ТЗ ГРАО копия на страници от избирателните 

списъци, можем да изпратим само такива, които сме заверили за 

вярно със завереното копие. Писмото на ГД ГРАО го заверяваме, 

защото в оригинал се намира при нас. Прилагаме копие от списъка 

на гласувалите, в този случай, гласувалите повече от един път, 

където лицето фигурира под съответния номер.  

В писмото на разследващия полицай е посочено да дадем 

информация за номера на страницата от избирателния списък. Извън 

това отново уточняваме, както и с първоначалното писмо, че 

оригиналите на избирателните списъци се съхраняват в съответната 

община, в случая, община Дулово, а относно данните за гласуване и 

в Район „Приморски“, в съответната районна администрация на 

община Варна. 

Проектът, както ви казах, е във вътрешната мрежа. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, моля за становище – проектният номер на писмото е 6897. 

Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с писмо от 

ръководителя на одитния екип на Сметната палата във връзка с 

проверката на годишния финансов отчет за 2022 г. с вх. № ЦИК-05-

41/02.05.2023 г., докладвано за сведение на 4 май тази година на 

Централната избирателна комисия, е представена докладна записка с 

вх. № ЦИК-09-154/09.05.2023 г. 
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Към докладната записка има изготвено становище и писмо до 

одитния екип. В това становище се дават отговори на поставените 

въпроси. 

Предлагам да одобрим предоставянето на становището на 

ръководителя на одитния екип в този смисъл. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 

(Гергана Стоянова). 

Колега Стоянова, заповядайте за отрицателен вот. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, гласувах с отрицателен вот 

не по причина да не се изпраща отговор на запитващите одитори, 

разбира се, а във връзка с това, че лично аз, изчитайки особено 

отговора на въпрос № 3, първо, не считам за ясен отговора, както и 

на въпрос № 2. Не съм убедена също, че и написаното в отговора на 

въпрос № 3 е в пълен обем и с пълна достоверност на изложените 

вътре обстоятелства, както са ги изложили – доколкото виждам, 

становището е подписано от главния счетоводител. Имам резерви 

към изложеното в отговора на въпрос № 3.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладна записка с вх. 

№ ЦИК-09-149/04.05.2023 г. е относно отчитане на извършените 

дейности от стенографите в периода на избори за народни 

представители на 2 април 2023 г. Сключените договори предвиждат 

изплащане на възнагражденията от средствата по план-сметката. 

Става дума за стенографите Б.       Б.,            В.          М.,           

В.          Т.,           В.            П.,                К.            Б.,            К.           Н., 

Н.       И., С.      М. – тя има два отчета по договорите. Те са 

приложени към докладната записка. 
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Към докладната записка е приложен и контролен лист за 

извършен предварителен контрол от финансовия контрольор. 

Общата стойност на средствата по гражданските договори е 

13 195 лв. 

Предлагам да одобрим изплащането на възнагражденията по 

гражданските договори на стенографите въз основа на 

представените от тях отчети и всички останали документи, 

приложение към докладната записка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, моля за становище по доклада и предложението. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-151/04.05.2023 г. е относно постъпила в Централната 

избирателна комисия фактура от „Нова Транслейт“ ЕООД. 

Към докладната записка е приложен контролен лист. Имаме и 

представено становище във връзка с представената фактура по 

изпълнените дейности от „Нова Транслейт“ за периода от 1 април до 

30 април тази година на стойност 1092,96 лв. с ДДС. Фактурата е с 

вх. № ЦИК-99-91/02.05.2023 г.  

С оглед на представените документи и направеното 

предложение предлагам Централната избирателна комисия да 

одобри разхода и извърши плащането по фактурата по § 10-20. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада и по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Красимир 
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Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С вх. № НС-00-253/10.05.2023 г. се 

удостоверява предаването на ключовете на помещения, които са 

били предоставени за ползване от Централната избирателна комисия 

– пресклуб и пресцентър, в източното крило от сградата на 

Народното събрание, които следваше да бъдат освободени, за да 

бъдат предоставени за работа на съответните комисии и народните 

представители от Четиридесет и деветото народно събрание – за 

сведение. 

За сведение ви докладвам и писмо с вх. № ЦИК-00-

152/10.05.2023 г. във връзка със Закона за защита на лицата, 

подаващи сигнали или публично оповестяващи информация за 

нарушение. От АПИС изпращат информация за създаден пакет с 

примерни образци на документи. 

Колеги, във връзка със списъка на гласувалите в нарушение 

във вътрешната мрежа има изготвени проекти на писма до 

районните прокуратури.  

Предлагам ви, преди да изпратим и последната група писма 

до прокуратурите за три лица, за които имаме данни за гласуване в 

нарушение извън страната, да изпратим писмо до „Информационно 

обслужване“ АД с искане да ни предоставят информация дали тези 

лица са подавали заявление за гласуване извън страната и дали при 

тях има информация за включване в избирателен списък и в кои 

места, за да можем и тази информация да включим по отношение на 

тези лица, сезирайки съответната районна прокуратура.  

Проектът на писмо до „Информационно обслужване“ АД е 

във вътрешната мрежа. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, моля за становища по доклада и проекта на писмо с 

проектен номер 6894. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 



27 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, следващ докладчик в тази точка е колегата Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-06-

180/10.05.2023 г. – писмо от община Земен, с което във връзка с 

наше писмо ни уведомяват за трите имена и ЕГН на кмета на 

община Земен. Писмото е изпратено с копие и до Софийски районен 

съд, откъдето поискаха съответната информация. Докладвам го за 

сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви вх. 

№ НС-04-02-220/04.05.2023 г. – писмо, получено от СДВР от 

началник ОИП – СДВР, Станишелски.  

Информира ни, че в отдел „Икономическа полиция“ на МВР 

се извършва проверка по прокурорска преписка с посочен номер. 

Във връзка с нуждите на проверката моли да им изпратим заверено 

копие от списъка, съдържащ имена, ЕГН и саморъчен подпис на 

заявени 2700 избиратели, подкрепящи регистрацията на ПП 

„Български глас“, представен в Централната избирателна комисия 

към заявление за регистрация на партията за участие в изборите за 

Народно събрание на 2 април 2023 г. 

Подготвен е списъкът с 2700 избиратели, като всяка страница 

е заверена от Централната избирателна комисия.  

Предлагам с придружително писмо, което е във вътрешната 

мрежа в моя папка, приложено да им изпратим заверено копие от 

списъка за подкрепа на ПП „Български глас“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада и по предложението за писмо. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № НС-04-02-90/06.03.2023 г. и напомнително към него – вх. № 

НС-04-02-90-1/20.04.2023 г., с което старши разследващ полицай при 

05 РУ на СДВР моли в най-кратък срок да отговорим на писмото, 

което преди малко ви цитирах от март месец тази година. 

С това писмо желаят да им предоставим справка по 

разпореждане на Софийска районна прокуратура дали в 

информационните масиви на Централната избирателна комисия и 

предоставените списъци от ПП „Национален фронт за спасение на 

България“ (НФСБ) за изборите за Народно събрание от 2 октомври 

2022 г. е името на лицето    Н.              П. с посочено ЕГН, като 

подкрепящ партията. Ако отговорът е утвърдителен, да им 

предоставим оригинала на документа, в който е вписано името на   

П. 

Молят също да им предоставим установъчните данни на 

служителя, пред когото Петров е заявил желание да бъде вписан в 

горепосочените списъци – три имена, ЕГН, адрес, телефон за връзка. 

Също така, ако същият фигурира и в други списъци, молят да бъдат 

конкретизирани по какъв начин са входирани в ЦИК, от кого и кога. 

Молят да им предоставим оригиналните документи, където е 

вписано името на Петров, както и установъчни данни на служителя, 

приел документите. 

Във връзка с това, уважаеми колеги, в предходното заседание 

гласувахме писмо до „Информационно обслужване“ АД относно 

предоставяне на информация дали посоченото лице е било 

регистрирано като наблюдател, застъпник или представител, в коя 

организация, партия или коалиция за изборите за 2 октомври 2022 г. 
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С вх. № НС-00-254/10.05.2023 г. е получен отговор от 

„Информационно обслужване“ АД, с който ни информират, че 

същото лице не е регистрирано като наблюдател, застъпник или 

представител на партия и коалиция, но посоченото лице е 

регистрирано като зам.-председател на СИК № 244603027, РИК 24 – 

София. 

Информират ни, че предвид, че лицето е било назначено за 

зам.-председател на СИК, възможно е това да е било отчетено при 

извършване на проверка и да е било отказано вписване в друго 

качество. В такъв случай няма да има информация за вписване в 

съответните регистри – за наблюдатели, застъпници или 

представители. 

Обръщат ни внимание, че на същото лице е била извършена 

проверка по писмо на ЦИК с изх. № НС-00-394/01.11.2022 г. 

Уважаеми колеги, подготвил съм отговор във вътрешната 

мрежа, с който им изпращаме заверено копие от съответната 

страница от списъка на избирателите, подкрепящи регистрацията на 

ПП „Национален фронт за спасение на България“ за участие в 

изборите на 2 октомври 2022 г., където фигурира името на 

посоченото лице. Тъй като се изисква оригиналът, изрично 

посочваме, че с оригинала може да се запознаят на място в 

Централната избирателна комисия след предварителна уговорка. 

Тъй като искат пред кой наш служител лицето е поставило подписа 

си, посочваме, че редът за изготвянето на списъка с избиратели, 

подкрепящи регистрация на съответната партия за участие в избори, 

е уреден в чл. 140, ал. 3, т. 6 от Изборния кодекс, тоест тези подписи 

не се поставят от служител или член на ЦИК, а се поставят по реда, 

определен в тази разпоредба. Посочваме,  че след направената 

справка, се установява, че лицето е било и заместник-председател на 

СИК № 244603027, РИК 24 – София. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада и по текста за отговор. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, докладвам ви във 

връзка с проверка и образувано производство в Окръжен следствен 

отдел в Окръжна прокуратура – Търговище, ви докладвам искания 

по това производство – вх. № ПВР/НС-9-51-1/10.05.2023 г. и 

ПВР/НС-9-51/30.03.2023 г., отговор по това производство с данни, че 

едно лице е гласувало и присъства в два избирателни списъка. Иска 

се да се предоставят тези списъци, включително и наличните 

декларации в ЦИК. Отговаряме. 

Иска се и евентуално, е особеното тук, че трябвало да има 

според разследващите, два списъка – един за президент, друг – за 

вицепрезидент на гласуването. Отговаряме, че списъкът е един, а 

лицето не е подало декларация, доколкото е подадено съответното 

заявление за вписване в избирателния списък по чл. 31 от Изборния 

кодекс и прилагаме съответните копия от тези избирателни списъци 

на тези две избирателни секции. Предлагам да изпратим това писмо 

с документите към Окръжна прокуратура – Търговище. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Докладвам за сведение вх. № НС-06-

200/18.04.2023 г. Община Асеновград пак във връзка с досъдебно 

производство и съответните проверки са отворили запечатано 

помещение и са представили съответните документи, изисквани по 
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това производство, във връзка с гласуване в изборите за президент и 

вицепрезидент. Приложили са съответните документи, а в същото 

време са ни уведомили, че са представили исканите документи до 

разследващите органи. За сведение, уважаеми колеги. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, други доклади? Не виждам. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам днешното 

заседание и насрочвам следващото за 16 май, вторник, от 10,30 ч. 

Благодаря. 

(Закрито в 12,30 ч.) 

 

 

 

 

 

   ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Росица Матева 

 

   СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

Стенограф:  

  Стефка Аличкова 

 


